
PÖYTÄKIRJA  

 
Lohikosken koulun vanhemmat ry:n hallituksen kokous maanantaina 18.8.2014 klo 
18.00 Lohikosken koululla 
 
 Paikalla: 
 Tiina Kaunisto 
 Laura Blomberg 
 Susanna Moisander 
 Anne Liukkonen 
 Helena Koskela 
 Marita Räisänen 
 Paula Savela, puheenjohtaja 
 Helena Peltonen, rehtori, koulun edustaja 
 Birgit Kuikka-Liimatta, sihteeri 
poissa: Jukka Lagerstedt, Tiina Iivanainen, Henri Horn ja Saija Salmi 
 
Kokouksen asialista 
 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.06 
 
2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
  Kokous todettiin laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
  Valittiin Tiina Kaunisto ja Marita Räisänen 
 
4. Esityslistan hyväksyminen 
  Hyväksyttiin esityslista 
 
5. Koulun kuulumiset 
  Syksy on käynnistynyt vauhdikkaasti. Ensimmäisillä luokilla on 25 ja  
  23 oppilasta ja yhteensä koulussa on 268 oppilasta. 
  
  Keskiviikkona 27.8. on vanhempainilta klo 17.30. 
  Kolmansien luokkien vanhempain ilta on jo tiistaina 26.8, samaan  
  aikaan. 
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  Rehtori ehdotti kahvituksen järjestämistä vanhempain 
iltoihin, mutta liian nopean aikataulun vuoksi hylkäsimme ajatuksen. 

 
  Lauantaina 13.9.on Lohikoskipäivä 

Mietimme, onko tapahtumaa tarve kehittää. Koska kävijämäärä oli 
viime  vuonna edellisvuosia vähäisempi, voisi mainontaa edelleen 
tehostaa lisätä. Koululaiset voisivat suunnitella maisnosjulisteita, joita 
jaetaan lähiympäristöön.Muutoin ei tullut ajatuksia tapahtuman 
muuttamiseksi. 

 
Vanhempainyhdistyksen pöytään laaditaan mielipidekysely 
kirjastonsäilyttämisestä ja mahdollisesti adressi aiheeseen liittyen. 
Myös xylitolpastillien jakoa suunniteltiin. 

 
  Ehdotettiin koulurauhan julistuksen käyttöönottoa. Rehtori kysyy  
  oppilaskunnalta hoitaisiko se julistuksen. 
 
  Välituntivälineet ovat muuten kunnossa, mutta uusia koripallosukkia 
  kaivataan. 
   
  Syyslukukaudelle on kerhoresursseja 25h. Liikunta- ja sählykerhot  
  toimivat eri resursseista. Ehdotuksina kerhotoiminnalle esitettiin  
  lukupiiriä, kalastuskerhoa, kuviskerhoa ja shakkikerhoa. 
 
6. Yhdistyksen taloustilanne 
  Tilillä on 1036,16 €, josta maksuun menee xylitolpastillierä noin 300€. 
  Lisäksi päätimme ostaa neljä uutta koripallosukkaa, jotka Marita  
  hankkii. 
 
7. Syksyn toiminnan aikataulutus 
  Toimintaa ei voi tällä hetkellä suunnitella tarkemmin. 
 
8. Vuosikokous 15.9. Vuosikokousasiakirjojen (toimintakertomus, tilinpäätös,    
toiminnantarkastajan lausunto) valmistelu 
Hyväksyttiin toimintakertomus ja tilinpäätös (alijäämäinen 36,89€) pienin 
muutoksin.  
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  Kävimme läpi toimintasuunnitelmaa ja talousarviota, jota hieman  
  muokattiin. 
  
9.  Jyväskylän vanhempainfoorumin ja Suomen vanhempainliiton kuulumiset 
  Suomen vanhempainliiton johtokuntaan valitaan uusia jäseniä, joita  
  voi esittää ehdolle. Paula Savela kuuluu vaalitoimikuntaan. 
   
  Vanhempainfoorumin toiminta jatkuu helmikuuhun, jolloin valitaan  
  uusi hallitus. 
  Tiedotetaan ja osallistutaan mahdollisuuksien mukaan foorumin  
  järjestämään toimintaan. 
 
10.  Muut asiat 

Keskustelimme sisäilman tilasta. Rehtorilla ei ole tietoa oireiluista ja  
tämän hetken tilanne vaikuttaa hyvältä.  
Todettiin, että vanhempainyhdistyksen on hyvä toimia ”matalan 
kynnyksen” väylänä kertoa ongelmallisista asioista koulun ja kodin 
välillä. 
 
Mietimme mitä yhteiskäyttömahdollisuuksia kirjaston kanssa löytyisi. 
 

11.  Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.50 

 

Marita Räisänen   Tiina Kaunisto 

pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 

 


